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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2016/17:579 Säkerhetsbrister på stödboenden

Tidningen Vision har gjort en undersökning bland medlemmar som arbetar på 
HVB-hem för ensamkommande som visar att nästan fyra av tio har blivit 
hotade och nästan var femte har utsatts för våld. En förklaring är att många 
ungdomar på boendena mår psykiskt dåligt, vilket ökar risken för konflikter.

Enligt enkäten, som besvarats av 860 anställda på HVB-hem, har 17 procent 
utsatts för våld och 36 procent utsatts för hot på sitt nuvarande jobb. 22 procent 
saknar tydliga instruktioner om vad de ska göra om de drabbas. Detta är 
oacceptabelt. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér:

 

Avser statsrådet att ta några initiativ för att komma till bukt med de 
säkerhetsbrister som förekommer på stödboenden?

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-21
Besvaras senast
2017-01-05


